
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 428
Vil ministeren i forlængelse af svaret på REU alm. del – spm. 84 (folketingsåret 2020-21) 
kommentere artiklen "En særlig indsats i to kommuner har kostet flere bandemedlemmer 
kontanthjælpen” i Jyllands-Posten.dk den 13. november 2021 og redegøre for indsatsen, 
herunder hvor mange bandemedlemmer i Danmark, der i løbet af de seneste tre år 
har modtaget sociale ydelser som f.eks. førtidspension, kontanthjælp, uddannelseshjælp, 
integrationsydelse, hjemrejseydelse, dagpenge, SU, SU-lån og boligstøtte? Og vil mini-
steren samtidig hermed fremsende en opgørelse over modtagelse af sociale ydelser 
opgjort pr. bandemedlem og gruppering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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